
Městská část Praha 9 

Finanční výbor 

Zastupitelstva městské části 

 

 

 V Praze dne 5. 12. 2024 

 

Zápis z jednání Finančního a majetkového výboru, které se konalo dne 4. 12. 2024 

 

Přítomni:  

 

PhDr. Tomáš Vyhnánek, Ing. Tomáš Hromádka, JUDr. Renata Portlíková, Ing. Jiří Janák, Ing. 

Václav Okapa, Ing. Oldřich Brojír, Ing. Martin Bartůněk. 

 

Omluveni: 

Ing. Zdeněk Davídek, 

 

Hosté: 

 

Mgr. Tomáš Portlík 

JUDr. Jana Nowaková Těmínová 

Mgr. Kamila Šampalíková DiS. 

Ing. Hana Šurovská 

 

Předseda výboru zahájil jednání v 17:00 hod. 

 

Byl schválen následující program jednání: 

1. Rozpočtové provizorium finančního hospodaření Městské části Praha 9 na rok 2025 
2. Finanční vyrovnání prostředků získaných z provozování zóny placeného stání na území 

Městské části Praha 9 v roce 2023 
3. Zvýšení rozpočtu  MČ Praha 9 roku 2024 o investiční dotaci na akci ZŠ a SŠ Elektra 

II – projektová dokumentace 

4. Zvýšení rozpočtu  MČ Praha 9 roku 2024 o investiční dotaci na akci Výstavba 

budovy pro ZZS HMP 

5. Nedokončení pořízení dlouhodobého majetku 

6. Úplatné nabytí nemovitých věcí v k.ú. Vysočany a v k.ú. Libeň z vlastnictví spol. 

DELTA-SYCHROV, s.r.o. do vlastnictví hl. m. Prahy, svěřené správy MČ Praha 9 

7. Úplatné nabytí části pozemku v k.ú. Vysočany z vlastnictví fyzické osoby do 

vlastnictví hl. m. Prahy, svěřené správy MČ Praha 9 

8.  Ostatní materiály OSM a OE pro zastupitelstvo 

9.  RŮZNÉ 



 

 

 

Výsledek jednání finančního výboru: 

 

1. Ing. Bartůněk vysvětlil FMV zásady rozpočtového provizoria a seznámil členy s jeho 

zněním. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

2. Ing. Bartůněk seznámil FMV s finanční situací ZPS a smlouvou o vyrovnání za loňský 

rok. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

3. Ing. Bartůněk seznámil FMV se zvýšením rozpočtu MČ Praha 9. FMV bere tento 

materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

4. Ing. Bartůněk seznámil FMV se zvýšením rozpočtu MČ Praha 9. FMV bere tento 

materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

5. Ing. Bartůněk a Mgr.Portlík seznámili FMV s investičními akcemi, které již dále 

nebudou pokračovat. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

 

6. JUDr. Nowaková Těmínová seznámila FMV s návrhem na úplatné nabytí nemovitých 

věcí. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

7. JUDr. Nowaková Těmínová seznámila FMV s návrhem na úplatné nabytí nemovitých 

věcí. FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. 

 

8. JUDr. Nowaková Těmínová a Mgr. Šampalíková seznámily FMV se záměrem vybrat 

bytový dům pro účely dostupného nájemního bydlení. FMV bere tento materiál na 

vědomí a doporučuje ZMČ Praha 9 ke schválení. 

 

Ing. Šurovská seznámila FMV se uzavření Plánovací smlouvy mezi MČ Praha 9, HMP 

a společnostmi FINEP Prosek k.s. a FINEP Hloubětín a.s. 

 FMV bere tento materiál na vědomí a doporučuje ke schválení. (hlasováno per rollam) 

 

9. V bodě různé byli členové  FMV seznámeni se záměrem odprodeje akcií společnosti A 

Plazma a.s. 

 

 

 

 

 



Předseda výboru ukončil jednání v 19:15hod. 

 

Zapsal: 

Ing. Martin Bartůněk, Tajemník výboru                    ……………………………………. 

Schválil: 

PhDr. Tomáš Vyhnánek, Předseda Finančního výboru: ………………………………..….. 

 


